
Referat af Generalforsamling i
Aarhus 1900 Orientering
tirsdag d. 20. februar 2024.

Til stede: 22 betalende (+ 2 fra punkt 6) + 1 i restance.

1. Valg af dirigent
    Anne Ellekrog blev valgt.
2. Valg af referent
    Frank Dabelstein blev valgt.
3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år
    Se bilag.
4. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år
    Se bilag.
5. Fastsættelse af kontingent
    Bestyrelsens forslag til (uændret) kontingent:
       Senior (21-64): kr. 375,- halvårligt
       Junior (-20): kr. 250,- halvårligt
       Studerende på SU: kr. 250,- halvårligt
       Supersenior (65-): kr. 300,- halvårligt
       Familie (max 2 voksne + alle juniorer): kr. 1700,- helårligt
       Passiv kr. 300,- helårligt
    blev vedtaget
6. Indkomne forslag
    Se forslag 0, 1 og 2 nedenfor.
    Efter afklaring af rettigheds- og afregningsspørgsmål blev Frank bemyndiget til at effektuere 
forslag 0.
    Forslag 1 og 2 blev vedtaget enstemmigt. Ordningen evalueres om et år. 
7. Valg til bestyrelsen
    a. Valg af formand for en toårig periode.
        Henrik T Andersen blev valgt med akklamation.
    b. Valg af to bestyrelsesmedlemmer for en toårig periode.
        Frank Dabelstein blev genvalgt for to år. Astrid Gylling Hougaard blev valgt for to år. Maria 
Kølbæk blev valgt for et år.
    c. Valg af en suppleant til bestyrelsen for en etårig periode.
        Jonas Søby blev valgt.
    Bestyrelsen består herefter af formand Henrik T Andersen, kasserer Per Clemensen, Hanne 
Kidmose, Frank Dabelstein, Astrid Gylling Hougaard og Maria Kølbæk.
8. Valg af revisor og revisorsuppleant
    Henning Jensen blev genvalgt og Kim Poulsen blev valgt til suppleant.
9. Eventuelt
Ros til alle aktive, især Hanne Gylling for hendes arbejde med at samle frivillige til Aarhus 
Halvmaraton.
Hesteboksene skal rives ned ifm. projekt Kongelunden. Bestyrelsen spørger på det kommende 
repræsentantskabsmøde om genhusning af vores ting.



Opfordring til at melde sig som frivillig til Aarhus Halvmaraton.
Gave og applaus til den afgående formand.
Reklame for klubtur til Sørlandsgaloppen. Klubben betaler overnatningen. Sidste frist for 
tilmelding blev rykket til d. 1. marts
Henrik leder arrangementsgruppen for Festugesprinten d. 5. september.

Mødet slut 20.45.

Forslag 0:

Forslagsstiller PhD gruppen ved Chris Krogh.

Der oprettes digital adgang, f.eks. en Dropbox, til foreningens nyeste skovkort. Adgangen til 
kortene oprettes til de medlemmer af foreningen, der ønsker det.

Forslag 1:

Forslagsstiller Henrik T. Andersen.

Der indføres en række klubløb, som alle medlemmer kan deltage gratis i. Bestyrelsen udpeger ca. 
6-10 løb i sæsonen, der gøres til klubløb.

Formålet er at øge aktivitetsniveauet, og skabe et større klubliv ved klubløbene. Ud over gratis 
deltagelse, kunne der gøres ekstra reklame for disse løb, arrangeres samkørsel, bus til 
divisionsmatcher osv så vi får flere løbere med til klubløbene.

Forslag til klubløb i 2024:

 Påskeløb, 3 etaper (Tirsbæk, Rosenvold, Grund)

 3 divisionsmatcher (Sukkertoppen, Ålum, Silkeborg Nordskov)

 Gudenådysten (Silkeborg Vesterskov)

 Kr. Himmelfartsløbet

 JFM lang (Hestehaven, Ringelmose)

 JFM stafet (Hestehaven, Ringelmose)

Samlet startgebyr: ca. 1350 pr løber hvis man deltager i alle 10 løb.

https://soerlandsgaloppen.no/


Ved et gennemsnit på 20 deltagere pr gang giver det en samlet udgift på ca 27.000 hvoraf de 8-
9.000 er til Divisionsmatcher, så en ekstraudgift på 18-19.000 i forhold til nu.

Der er 10 løb i den foreslåede liste. Der er ingen sprints i blandt.

Forslag 2:

Forslagsstiller Henrik T. Andersen.

Klubløbene kombineres med en billigere startpengeordning uden loft. Loftet fjernes for at gøre det
nemmere at administrere for kasseren, og prisen sænkes da nogle løb nu vil være inkluderet i 
klubløbene.

 Senior: 500 kr.

 Junior (-20): 300 kr.

 Studerende på SU: 500 kr.

 Supersenior (65-): 500 kr.

Udgiften til forslag 2 er ret begrænset, hvis det vedtages sammen med forslag 1, da nogle løb vil 
være betalt som klubløb, og dermed vil udgifterne til startpengeordningen falde sammenlignet 
med nu. Bedste gæt er max. 2-3.000, men sandsynligvis mindre.

De mest aktive vil få mest ud af det, da loftet er fjernet. De der mest løber klubløbene, vil få 
mindst ud af det.

Samlet set vil forslag 1 og 2 koste ca. 20.000 pr år afhængigt af valget af løb, deltager antal osv.


